

《单词百科:initialized是什么意思?initialized怎么发音?initialized的解释和用法》

英语单词initialized是什么意思?initialized怎么读?initialized怎么发音?简答网为您整理了initialized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



initialized怎么读

initialized的读音:[ɪ 'nɪ ʃ laɪ zd]

initialized的意思

1、已初始化的;

initialized的双语例句

1、The global cache was already initialized in the extended stored procedure.

扩展存储过程中的全局高速缓存已初始化.

- 2、Cannot update Performance Counter, this object has been initialized as ReadOnly.
无法更新性能计数器, 此对象已初始化为只读.
- 3、Data source object must be initialized prior to setting or retrieving properties.
在设置或修改此对象的属性之前,数据源必须先被初始化.
- 4、The database state cache was already initialized in the extended stored procedure.
扩展存储过程中的数据库状态高速缓存已初始化.
- 5、A module required to import Meeting information cannot be detected or initialized.
无法检测或初始化导入会议信息所需的模块.
- 6、The Discussions object has already been initialized, and can not be reinitialized.
讨论对象已经初始化, 并且不能重新初始化.
- 7、A rule firing cache was already initialized in the extended stored procedure.
扩展存储过程中的规则触发高速缓存已初始化.
- 8、This media is not initialized. Please insert another media to continue.
该媒体尚未初始化.请插入其他媒体以继续.
- 9、Similarly, each element of an array variable is initialized individually.
同样, 数组变量的每个元素也单独初始化.
- 10、Are indexes or subscripts properly initialized just prior to the loop?
索引和子脚是否被正确地初始化,在做循环之前?
- 11、We recommend that every object of built-in type be initialized.
建议每个内置类型的对象都要初始化.
- 12、Otherwise, the whole Message Object has to be initialized.
否则初始化全部消息对象.

13、 You can an initialized single-dimensional array to a method.

可以将初始化的一维数组传递给方法.

14、 In this example, all the array elements are initialized to zero.

在此例中, 所有数组元素都初始化为零.

15、 The database which contains Private Keys has not been initialized.

包含专用密钥的数据库尚未被初始化.

以上是简答网为您整理的initialized怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于initialize

d的用法、initialized的释

义、initialized的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/initialized>

